
 

 

Geachte heer, mevrouw, 

 

 

Er worden door zowel de raad als door parkbezoekers steeds vaker vragen gesteld over 

het hertenkamp in het Stadspark. De vragen gaan over het welzijn van de herten, het 

fokbeleid en het gebrek aan gras. Er vinden regelmatig controles plaats door de 

dierenbescherming. Daaruit komt naar voren dat het hertenkamp voldoet aan alle wet- 

en regelgeving rondom het houden van dieren. Toch vinden wij de huidige staat van 

het hertenkamp onwenselijk en hebben wij besloten het hertenkamp op te heffen.  

 

Huidige situatie 

In het Stadspark is al ongeveer 50 jaar een hertenkamp met circa 30 herten aanwezig. 

De kudde bestaat momenteel uit 1 oude bok, 1 oude hinde en 28 jongere hindes. Er 

zijn een aantal zaken die pleiten voor opheffen van het hertenkamp: 

o De ondergrond van het terrein is in het najaar/winter drassig, hier is alleen met 

ingrijpende (en dus kostbare) maatregelen iets aan te doen. 
o Het oppervlak is te klein voor het aantal dieren, hierdoor wordt de grasmat 

volledig vertrapt en is er onvoldoende gras beschikbaar. Zeker in het (natte) 
najaar en winter lopen de herten in de modder en leven ze enkel op het 
aangeboden droogvoer. 

o Er is bovendien relatief weinig animo voor het hertenkamp, verreweg de 
meeste bezoekers van het Stadspark gaan naar de dieren in de nabijgelegen 
kinderboerderij.  
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Alternatieven 

Alternatieven voor de problemen met het hertenkamp zijn het verkleinen van de kudde 

en/of het vergroten of verplaatsen van het hertenkamp. Met een groter oppervlak of 

kleiner aantal herten blijven de problemen met de drassige ondergrond echter bestaan. 

Er zijn ook geen alternatieve locaties in het Stadspark van voldoende omvang die zich 

lenen voor een hertenkamp.  

 

Besluit 

Gezien bovengenoemde zaken hebben wij besloten het hertenkamp te sluiten. 

 

Vervolg 

Voor het herplaatsen van herten werken wij al jaren samen met het bedrijf ‘Cleassens 

parkdieren’, dat zorgt voor herplaatsing binnen Nederland. We houden bij het vervoer 

rekening met de jaarcyclus van de hindes. Hindes worden niet vervoerd wanneer ze 

drachtig zijn omdat dit teveel stress oplevert. We hanteren twee momenten voor het 

vervoeren van de kudde. De volwassen dieren worden in september/oktober 2020 

verplaatst. Om de dieren te kunnen vervoeren moeten ze worden verdoofd. De in 2020 

geboren dieren zijn in het najaar nog te jong voor een verdoving en worden in 

januari/februari 2021 verplaatst.  

 

Herbestemming 

Het hekwerk en onderkomen blijven vooralsnog staan en de grasmat laten we eerst 

weer dichtgroeien. Tijdelijk wordt de locatie, alleen in droge periodes wanneer de 

ondergrond niet drassig is, af en toe gebruikt voor beweiding van bokken en een paard. 

Deze dieren hebben al een goed onderkomen in het Stadspark maar door gebruik te 

maken van het voormalig hertenkamp hebben de bokken en het paard meer gras tot 

hun beschikking en is bijvoeren minder nodig.  

De vrijgekomen grond krijgt op termijn een nieuwe bestemming. Er zijn hiervoor nog 

geen concrete plannen. Er is een herijking van de visie op het Stadspark in 

ontwikkeling. Bij de uitvoering van deze visie wordt nader invulling gegeven aan de 

plannen voor de locatie.  

 

Gevolgen besluit 

Op termijn leidt het sluiten van het Hertenkamp tot een structurele besparing van 17 

duizend euro. De vrijgekomen middelen komen ten goede aan ontwikkelingen die 

voortvloeien uit de herijking visie Stadspark. 

 

Communicatie 

Middels een persbericht wordt op korte termijn bekendheid gegeven aan het besluit 

om het hertenkamp te sluiten. Ook in de nieuwsbrief zuid wordt hieraan een item 

gewijd. Voorafgaand aan het daadwerkelijk verplaatsen van de herten wordt nogmaals 

een bericht uitgedaan om bewoners op de hoogte te stellen. 
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Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.  

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

loco-burgemeester,     secretaris, 

Roeland van der Schaaf    Christien Bronda 

 
 
Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 


